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Tilstede: 
Realistutvalget: Roymond Olsen, Marie Eide, Maria Salem, Sverre Hartveit, Henriette Aase 
Matematisk Fagutvalg: Andreas Trohjell (vara) 
Biologisk Fagutvalg: Hans Anders Thorsen Stokkeland 
Geofysisk Fagutvalg: 
Nanos: 
Fagutvalget for integrert lektorog adjunktutdanning: Jon Ageir Torsvik 
Kjemisk Fagutvalg: Tora Skarvatun 
Fakultetsrepresentant i Studentparlamentet: Linn Merethe B. Olsen 
Fakultetsstyrerepresentant: EllenBirgitte Folgerø 
Fagutvalget ved institutt for Informatikk: Ragnhild Aalvik 
Fagutvalget ved institutt for Geovitenskap: Dina Elisabeth Moter Hauge 
Fagutvalg for Miljø og Ressursfag: Natalie Johnsen 
Heliks: Nina McTiernan 
Fagutvalget for Fysikk og Teknologi: Kristin Brekke 
Linjeforeningen for Fiskehelse og Havbruksbiologi: Vegar Heen 
STIM: Meldt om fravær 
Integrerbar: Emil Lindfors 
Arrkorr:   
Fadderstyret: Ida Fjermestad 
Gjester: Ingrid Handeland, Nina Tysse,  
 
 
 

1. Oppmøte, Mat 
2. Godkjenning av innkalling og saksliste 
3. Orienteringer 
 Siste møte før allmøtet 
 Arbeidsgruppe for areal trenger studentrepresentanter til høsten 
 Arbeidsgruppe for digitalisering: Rapport skrives nå 
 Fra fagkritisk dag var studentene redde for alt skal digitaliseres, uten å tenke på f.eks 

fysikere og matematikere.  



 Arrangementkoordinator (med Roymond som vikar) ønsket å vite om RU ville være 
med å arrangere (ved å promotere) studentstandup, en konkurranse mellom de 
forskjellige utdanningsinstitusjonene hvor alle kan melde seg på. RU var villig til å 
være med (gitt at covercharge på 50kr ikke gikk til noens fortjeneste) 

 Matnat har fått 100 000kr til stikkontakter og to nye kollokvieøyer. Det er snakk om 
å plassere disse under trappen til kantina 

 Allmøtet blir rundt 7. April (men ikke 7. April). Her kommer det til å bli foretatt valg 
til RUstyret og statuttendringer.  

 Teambuilding med RU, paintball og mulig grilling på Totland plass til maks 30stk.. 
Sverre legger ut meningsmåling for når.  

 Ent3r trenger fagutvalg til å stå på stand under elevkvelden 7. April. Det er en kveld 
hvor ca 200 elever kommer for å bli kjent med studieretningene på matnat. Dette vil 
bli fra 18:0020:00. Ent3r ønsker at fagutvalgene skal ha med noe som er 
representativt for deres retning, det vil bli muligheter for å ha puljer med elever som 
går fra lab til lab f.eks.  

 I mai vil det bli mulighet for å stille til fakultetsstyret 
 

4. Statutt for valg av styret til integrerbar og valg av 
PRansvarlig 

 Det kom inn en søknad til stillingen som PRansvarlig, Thea Båtevik. Enstemmig 
vedtatt. Statutt blir vedtatt på allmøtet (med mindre Integrerbar bryter ut som egen 
organisasjon).  

5. Økonomi 
 Budsjett for 2016 vedtatt.  

6. Matnat idrett 
 Henriette i styret til Realistutvalget ønsker å starte en paraply for alle 

idrettsorganisasjoner på matnat. Motivasjonen for dette er for å lett kunne opprette 
nye, og å samle de som finnes for enklere tilgjengelighet og for å hjelpe personer som 
vil starte egne lag. Det vil også eventuelt bli sett på muligheter for å sette av penger til 
denne paraplyen slik at idrettslag kan søke penger. RU trenger informasjon om 
eksisterende idrettsgrupper, det vil bli sendt ut epost om dette.  

 Det ble etterspurt om det var muligheter for å opprette egne matnat lag, istedenfor å 
ha en paraply for alle de forskjellige. Det blir sett på muligheter for å gjøre dette også.  

7. Gruppe for innovasjon på matnat 
 Opprette en egen gruppe som skal jobbe for bedre og mer innovasjon blant studentene 

på matnat. Per dags dato er NTNU (Universitetet i Gjøvik) veldig gode på dette, og 
vi ønsker at matnat (og UiB) også skal bli gode. StartUiB har jobbet litt for dette, 
men tilstedeværelsen på matnat har vært liten, og leder av RU i samarbeid med 
tidligere leder av Tekna ser derfor nødvendigheten av en mer skreddersydd gruppe for 



matnat. Gruppen vil jobbe ved å stimulere og motivere studentene på fakultetet til å 
være mer innovative, samt hjelpe de som ønsker å starte noe ved å ha kontakt med 
Bergen Teknologioverføring, StartUiB og andre aktører.  

8. Økonomisk støtte til organisasjoner 
 Søknad for sponsing: Klimaforedrag av GFFU. Det vil bli holdt i Egget den 11. April 

og de søkte om 3000kr til mat og til takkegave til foredragsholdere. Enstemmig 
vedtatt.  

 Søknad for sponsing: Støtte til Petroleumsstudentene og Geologistudentene sine 
fotballag for å bli med i bedriftsligaen. Realistutvalget stilte seg negativt fordi lagene 
er linjespesifikke, og at potten som søkes til (Arrangementer på matnat) heller bør gå 
til arrangementer som dekker hele studentmassen. Støtte ikke gitt, med to blanke 
stemmer.  

 
 
 


